
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 713 af 21. september 2021 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Lene Skov Henningsen 
  

11. oktober 2021 
J.nr. 2021 - 7034 

 

Skatteudvalget 2020-21
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 713

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

I forlængelse af svar på SAU alm. del – spørgsmål 613, som omhandler de samlede om-

kostninger til udvikling af et nyt ejendomsbeskatningssystem, kan det så virkelig passe, at 

ministeren ikke kan oplyse et skøn over, hvad man forventer de samlede omkostninger 

bliver? Kan det om ikke andet oplyses i fortrolig form til Skatteudvalget? 

 

Svar 

For så vidt angår de samlede omkostninger til implementeringen af det nye beskatnings-

system, som træder i kraft fra 2024, kan jeg oplyse, at Folketingets Finansudvalg den 7. 

oktober 2021 har tiltrådt et fortroligt aktstykke om det samlede bevillingsbehov vedr. im-

plementering af det nye beskatningssystem.  

 

Forud for behandlingen af aktstykket blev der afholdt en teknisk gennemgang den 7. ok-

tober 2021 for Folketingets Finansudvalg og Skatteudvalg.  
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